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Zápis z jednání obecního zastupitelstva 11. 3. 2020, 

č. j. 2/2020 

I.) ZAHÁJENÍ: 18:00 hod. 

Přítomni: Burešová Romana, Ing. Gálová Helena, Kejdová Jana, Řezníčková Jarmila, Šmída Jiří 

Omluveni: Ing. Báča Petr, Pinkava Josef, Trunda Jan, Dopitová Ludmila (omluvena v 18.14 hod.)  

Neomluveni:  

 

II.) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

Zapisovatel:   Bc. Mausová Hana 

Ověřovatelé:   Burešová Romana, Kejdová Jana  

 

 PROGRAM JEDNÁNÍ: 

 Schválení aktualizovaného plánu společných zařízení v rámci Komplexních pozemkových 

úprav Staré Město. 

 Zpráva o provedené řádné inventarizaci za rok 2019. 

 Závěrečný účet obce za r. 2019. 

 Účetní závěrka obce za r. 2019. 

 Renovace webových stránek obce. 

 Ceník aktivit na sportovním areálu - aktualizace. 

 Nájemní smlouvy na byty v č.p. 67 Staré Město. 

 Oprava prvního nadzemního podlaží obecního úřadu. 

 Projekt na fasádu základní školy. 

 Smlouvy:  

  Kupní smlouva na svahovou sekačku – Auto SAS s.r.o. Solnice, 

 Veřejnoprávní smlouva k úhradě nákladů JPO II – Město Moravská Třebová, 

 Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo – AVJ-STAVBY s.r.o. Svitavy, 

 Smlouva o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. Děčín, 

 Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. Děčín, 

 Záměr změnit nájemní smlouvu na pronájem části p.č. 4299 v k.ú. Staré Město u M. Třebové. 

 Rozpočtové opatření obce č. 2. 

 Pozemky: 

 Prodej nového pozemku č. 39/80 o výměře 32 m² v k.ú. Petrušov chatařům, 

 záměr na odprodej části p.p.č. 826/1 o výměře 58 m² v k.ú. Radišov, 

 záměr na prodej p.p.č. 2164/86 o výměře 39 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové, 

 odkup p.p.č. 2218/19 o výměře 18 m² a 273/11 o výměře 9 m² v k.ú. Staré Město                 

   u Moravské Třebové, 

 záměr na odprodej p.p.č. 4149/2 o výměře 16 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové, 

 záměr na pronájem části p.p.č. 5/1 o výměře cca 150 m² v k.ú. Petrušov. 

 Žádosti: 

 o neinvestiční dotaci – ZO ČSOP 50/10 Zelené Vendolí. 

 Různé: 

 Informace z 11.2.2020 o účasti hejtmana PaK JUDr. Martina Netolického Ph. D. na schůzce 

k plánované odpočívce u D35, 

 Informace o schůzce se zástupci letiště ke zhodnocení leteckých aktivit v roce 2019, 

 Zpráva o výsledku hospodaření obce za r. 2019 (22.10.2019 a 18.12.2020). 

 Diskuze + Závěr. 
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Návrhy na doplnění programu: 
Paní starostka navrhla doplnit program jednání o body: 

 Ceny energií – nákup pro další období (jako samostatný bod) 

 Kupní smlouva – manželé Jadrní, Radišov (do bodu Smlouvy) 

 Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace a schválení rozdělení hospodářského výsledku 

(do bodu Žádosti) 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Ceny energií – nakup pro další období. 

 

                Pro       5      Proti        0   Zdrželi se   0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Kupní smlouva – manželé Jadrní, 

Radišov. 

 

                Pro        5     Proti        0   Zdrželi se   0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Schválení účetní závěrky příspěvkové 

organizace a schválení rozdělení hospodářského výsledku. 

 

                Pro        5     Proti        0   Zdrželi se   0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

 

 

Schválení programu jednání zastupitelstva: 
 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání s navrženými změnami. 

 

 

                Pro        5     Proti     0     Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 
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Ad 1) Schválení aktualizovaného plánu společných zařízení v rámci Komplexních pozemkových úprav 

Staré město. 
Paní starostka přivítala Ing. Miloše Šimka, vedoucího Pobočky Svitavy Státního pozemkového úřadu      

a projektantku pozemkových úprav Ing. Magdalénu Hofmanovou ze společnosti Geoplan-HK, s.r.o. 

Ing. Šimek vysvětlil, že Základní plán společných zařízení při Komplexních pozemkových úpravách 

v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové byl schválen na jednání Zastupitelstva obce Staré Město 

v červnu 2018. Plán společných zařízení je „územním plánem“ zemědělské krajiny a zahrnuje opatření 

ke zpřístupnění pozemků tak, aby všichni vlastníci měli přístup ke svým pozemkům.  

Paní projektantka vysvětlila, že po schválení základního plánu se nové uspořádání řešilo s vlastníky 

pozemků a došlo k několika úpravám. Paní projektantka zastupitelům podrobně vysvětlila, k jakým 

změnám došlo, a doplnila, že se nejedná o nic závažného, jde pouze o detaily. Tento aktualizovaný plán 

musí být schválen zastupitelstvem obce tak, aby mohl být platný a stal se součástí územního plánu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Aktualizovaný plán společných zařízení zpracovaný v rámci 

Komplexních pozemkových úprav v katastrálním území Staré Město u Moravské Třebové         

(dle § 9 odst. 11 zákona č. 139/2002 Sb., o pozemkových úpravách a pozemkových úřadech). 

                

Pro        5     Proti     0     Zdrželi se   0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

Ing. Šimek a Ing. Hofmanová se rozloučili a opustili jednání. 

 

Ad 2) Ceny energií – nákup pro další období. 
Paní starostka představila zastupitelům pana Císaře, který se nám stará o ceny energií. Pan Císař 

připomněl současnou cenu za plyn, a to 685 Kč/MWh, platnou do 31.12.2021. Nyní je cena plynu       

595 Kč/MWh.  

Paní starostka doplnila, že dostala konkurenční nabídku na cenu plynu za 620 Kč/MWh. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje cenu zemního plynu na období 2022-2023 za cenu 595 Kč/MWh. 

 

                Pro      5       Proti     0     Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

Cenu elektřiny navrhl pan Císař zastropovat a nakoupit jen na 1 rok. Pan Císař navrhl ceny                

1570 Kč/MWh za jednotarif (C02d), za dvojtarif (C25d) 1570 Kč/MWh – vysoký tarif                             

a 1400 Kč/MWh – nízký tarif, 1370 Kč/MWh za veřejné osvětlení (C62d). 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje pověření starostky k uzavření smlouvy na elektrickou energii 

v zastropovaných cenách. 

 

                Pro      5       Proti     0     Zdrželi se   0 

 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 
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Ad 3) Zpráva o provedené řádné inventarizaci za rok 2019. 

Se zprávou zastupitelstvo seznámil pan Jiří Šmída – místostarosta. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o provedené řádné inventarizaci za rok 2019. 

 

             Pro     5     Proti   0     Zdrželi se 0  

 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 

Ad 4) Závěrečný účet obce za r. 2019 
Přednesla paní Antlová – účetní obce. 

Závěrečný účet obce za rok 2019 byl vyvěšen na úřední desce od 24.2.2020 do 11.3.2020. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Závěrečný účet obce za r. 2019 a vyjadřuje souhlas s celoročním 

hospodařením obce za rok 2019 bez výhrad. 

 

             Pro     5     Proti   0     Zdrželi se  0 

 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

Ad 5) Účetní závěrka obce za r. 2019. 
Přednesla paní Antlová – účetní obce. 

Účetní závěrka obce za rok 2019 byla vyvěšena na úřední desce od 25.2.2020 do 11.3.2020. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce za účetní období roku 2019. 

 

             Pro    5      Proti   0      Zdrželi se  0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

Ad 6) Renovace webových stránek obce 
Ing. Gálová vysvětlila, že stránky obce jsou neaktuální a nepřehledné. Ing. Gálová oslovila několik firem 

a 4 jí poslaly nabídku na aktualizaci webových stránek. Cena se pohybuje kolem 40 000 Kč. Ing. Gálová 

doporučila firmu W-Partner, s.r.o. Bechyně za 40 132 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje renovaci webových stránek obce od firmy W Partner, s.r.o.,              

5. Května 846, 391 65  Bechyně, IČ: 260 71 151 za cenu 40 132 Kč včetně DPH. 

 

             Pro     5     Proti    0     Zdrželi se 0  

 

 

Usnesení č. 11 bylo schváleno 
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Ad 7)Ceník aktivit na sportovním areálu - aktualizace. 
Ing. Gálová navrhla úpravu ceníku na sportovním areálu. Minigolf - 50 Kč za hrací set (hůl + 4 míčky), 

dříve byla cena 20 Kč za osobu. Paní Burešová řekla, že se jí ta cena zdá příliš vysoká, že jde o navýšení 

o více než 100%. Ing. Gálová řekla, že rekonstrukce minigolfového hřiště bude stát cca 174 000 Kč        

a v okolí nic takového není. Dále Ing. Gálová navrhla částku 200 Kč za využití víceúčelového hřiště       

a částku 50 Kč za využití ping-pongového stolu s příslušenstvím. Pokud si hráč donese pálky vlastní, pak 

by za ping-pong neplatil. Paní Burešová řekla, že víceúčelové hřiště je nyní málo využívané, obává se, 

pokud se cena zvýší, bude se využívat ještě méně. Informovala se a zjistila, že v Moravské Třebové je 

částka za pronájem pro členy klubu 100 Kč a například obec Kunčina má hřiště úplně bez poplatku, a to 

jak pro své, tak pro cizí občany. Paní starostka navrhla cenu 100 Kč za tenis a částku 200 Kč za 

víceúčelové hřiště. Ing. Gálová oponovala, že v jiných sportovních areálech jsou ceny vyšší než u nás. Za 

florbal se již neplatí, protože naši florbalisté jsou členy TJ Staré Město. ZŠ a MŠ Staré Město, myslivci  

a hasiči jsou od poplatku osvobozeni.  

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje aktualizaci ceníku na sportovním areálu: minigolf 50 Kč za set, tenis 

100 Kč/hod./kurt, víceúčelové hřiště 200 Kč/hod. a ping-pong 50 Kč s půjčeným příslušenstvím. 

 

            Pro    5      Proti    0     Zdrželi se 0  

Usnesení č. 12 bylo schváleno 
 

 

Ad 8)Nájemní smlouvy na byty v č.p. 67 Staré Město. 
Starostka vysvětlila, že se jedná o nájemní smlouvy na dva byty v č.p. 67 Staré Město. Starostka navrhla 

opět smlouvy prodloužit jen na rok, tedy od 1.6.2020 do 31.5.2021. Nájemníci v těchto bytech jsou stále 

stejní a jejich platební morálka není úplně v pořádku. Cena je zde 23 Kč/m². 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje nájemní smlouvu s bratry Igorem a Antonínem Vrbovými,         

Staré Město 67, 569 32 Staré Město a s panem Milošem Madarázsem, Staré Město 67, 569 32   

Staré Město na dobu od 1.6.2020 do 31.5.2021 se stejnou výší nájmu. 

 

            Pro     5    Proti   0      Zdrželi se 0  

 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 
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Ad 9) Oprava prvního nadzemního podlaží obecního úřadu 
Na minulém jednání zastupitelstva jsme se domluvili, že zadáme poptávku na zednické práce                  

u 2-3 firem. Dostali jsme nabídku od firmy pana Šťastného z Moravské Třebové s cenou 308 000 Kč, 

dále nabídku od firmy pana Luboše Zvejšky z Gruny za 301 000 Kč. Cena, kterou nám nabídl pan Luboš 

Němec, byla 286 110 Kč. Jelikož cena, kterou předložil pan Němec je nejnižší, navrhla paní starostka  

oslovit jeho. Elektrikářské práce nám opět provede pan Otevřel, zednické práce pan Němec a o správný 

chod IT vybavení se postará firma AZ- line.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje provedení zednických prací na prvním nadzemním podlaží obecního 

úřadu firmou Luboše Němce z  firmy Zednictví Němec & syn, Radišov 12, 571 01 Moravská 

Třebová, IČ: 18879438  za částku 286 110 Kč bez DPH. 
 

             Pro     5     Proti    0     Zdrželi se  0 

 

Usnesení č. 14 bylo schváleno 

 

 

Ad 10) Projekt na fasádu základní školy 

Starostka vysvětlila, že od projektanta Ing. Kelnara dostala cenovou nabídku na projekt na fasádu 

základní školy za částku 98 500 Kč. Další nabídka je od Ing. Marka ze Svitav, s cenou 129 000 Kč a od 

paní Štěpařové s cenou 125 500 Kč. Stále se řeší nutnost zateplení budovy. Zastupitelům se zdá přílišné 

zateplování zbytečné. Paní starostka si myslí, že je ale třeba projekt připravit co nejdříve i kvůli venkovní 

učebně. Paní starostka navrhla oslovit Ing. Kelnara. Pan Šmída řekl, že s tím souhlasí, ale že by chtěl dvě 

varianty, se zateplením a se zateplovací fasádou. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovení projektu na fasádu základní školy ve dvou vyhotoveních 

od Ing. Kelnara z firmy SINGRAF, Nádražní 1309/11, 571 01 Moravská Třebová, IČ: 88324761,  

za částku 98 500 Kč. 

 

 

                               Pro       5       Proti  0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 
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Ad 11) Smlouvy: 

 a) Kupní smlouva na svahovou sekačku –Auto SAS s.r.o. Solnice. 

Starostka vysvětlila, že na minulém jednání zastupitelstva jsme schválili jako dodavatele svahové 

sekačky firmu SAS s.r.o. Solnice za částku 447 216 Kč. Nyní je třeba s firmou uzavřít kupní smlouvu. 

Firma by sekačku dodala během března a záruka by byla od 1.4.2020 na 24 měsíců, dle zadávacích 

podmínek výběrového řízení. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Kupní smlouvu na svahovou sekačku s firmou Auto SAS s.r.o. 

Rychnovská 577, 517 01  Solnice, IČ: 49679139, za částku 447 216 Kč.  
 

                Pro      5       Proti    0    Zdrželi se 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

 

b) Veřejnoprávní smlouva o úhradě nákladů JPO II – Město Moravská Třebová. 

Starostka vysvětlila, že se jedná o veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace od Města 

Moravská Třebová k úhradě části provozních nákladů, pro hasičskou výjezdovou jednotku obce,            

 v  celkové výši 600 000 Kč. 

  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace s Městem 

Moravská Třebová, se sídlem nám. T. G. Masaryka č. 29, 571 01 Moravská Třebová,                   

IČ: 00277037, ve výši 600 000 Kč.  

                Pro       5      Proti    0    Zdrželi se 0 

Usnesení č. 17 bylo schváleno 

 

c) Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo -  AVJ-STAVBY s.r.o. Svitavy. 

Starostka vysvětlila, že dodatek řeší zhotovení veřejného osvětlení a rozhlasu u nově budovaného 

chodníku, jedná se o vícepráce za částku 226 193,59 Kč bez DPH. Zároveň starostka upozornila, že již je 

jasné, že bude nutné uzavřít také dodatek č. 2. Včera proběhl kontrolní den se Správou a údržbou silnic   

a s dopravním policistou. Na jejich žádost je nutné chodník prodloužit a u jednoho domu upravit nájezd.  

Paní Kejdová se zeptala, jak se vyřeší přechod u MŠ, zda tam bude přechod. Paní starostka řekla, že tam 

přechod nemůže být, protože přechod nemůže být umístěn v zatáčce. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo s firmou AVJ-Stavby s.r.o., 

Lanškrounská 404/36, 568 02 Svitavy, IČ: 03199339.  
 

                Pro       5      Proti   0     Zdrželi se 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno 
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d) Smlouva o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. Děčín 
V lokalitě Staré Město Jih je v pozemcích obce uložen elektrický kabel. Za zřízení věcného břemene 

obdržíme částku 19 700 Kč. Starostka vysvětlila a o jaké pozemky se přesně jedná. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene s ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 

874/8, 405 02  Děčín, IČ: 24729035. 

          Pro     5        Proti     0    Zdrželi se  0 

Usnesení č. 19 bylo schváleno 

 

e) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. Děčín 
Starostka předložila ke schválení smlouvu o smlouvě budoucí, která se týká přeložení elektrického 

vedení ze sloupu naproti OÚ do země, za částku 1 000 Kč.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene              

s ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČ: 24729035. 

 

          Pro     5        Proti     0    Zdrželi se  0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

 

f) Kupní smlouva – manželé Jadrní, Radišov. 

Starostka připomněla uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě s manželi Jadrnými z Radišova, kteří 

požádali o prodej části obecního pozemku na stavbu garáže. Nyní předložili geometrický plán 

s postavenou garáží a žádají o uzavření Kupní smlouvy. Z geometrického plánu je zřejmé, že garáž je 

postavena na pozemku, na který nebyl zveřejněn záměr na odprodej, a to pozemek p.č. 826/20 o výměře 

21 m
2
 v k.ú. Radišov. Manželé Jadrní také požadují snížení kupní ceny za odprodej. Důvodem je, že 

stavební parcela garáže je pouze částí žádaných pozemků. Tuto situaci starostka konzultovala s advokáty 

a bylo jí sděleno, že smlouva již byla podepsaná a cena byla jasně dána.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na odprodej pozemku 826/20 o výměře 21 m² v k.ú. Radišov 

dle GP č. 126-006/2020.  

                Pro        5     Proti    0    Zdrželi se 0 

Usnesení č. 21 bylo schváleno 

 

Dále manželé Jadrní nechali zaměřit ještě část pozemku u svého domu, který mají oplocen, ale je obecní.  

Na geometrickém plánu je oddělen další pozemek, který je soukromě užíván. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na odprodej pozemku 826/22 o výměře 58 m² v k.ú. Radišov 

dle GP č. 126-006/2020.  
 

                Pro        5     Proti    0    Zdrželi se 0 

Usnesení č. 22 bylo schváleno 
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g) Záměr změnit nájemní smlouvu na pronájem části p.č. 4299 v k.ú. Staré Město u Moravské 

Třebové. 
Starostka vysvětlila, že nájemce části pozemku p.č. 4299 v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové nás 

požádal o pronájem menší nájemní plochy, než má pronajatu nyní. Navrhuje schválit záměr změnit 

nájemní smlouvy ze dne 28.1.2016, na pronájem části p.č.4299 v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové 

z 600 m² na 180 m². 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr změnit nájemní smlouvu ze dne 28.1.2016 na pronájem části 

pozemku p.č. 4299 v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové z 600 m
2
 na 180 m

2
. 

 

          Pro       5      Proti     0    Zdrželi se  0 

Usnesení č. 23 bylo schváleno 
 

 

Ad 12) Rozpočtové opatření obce č. 2 
Přednesla paní Antlová. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření obce č. 2 ze dne 11.3.2020. 

 

          Pro       5      Proti     0    Zdrželi se  0 

Usnesení č. 24 bylo schváleno 
 

 

13) Pozemky: 

 a) prodej nového pozemku č. 39/80 o výměře 32 m² v k.ú. Petrušov chatařům 
Starostka vysvětlila, že chataři z Petrušova si nechali zhotovit vrt na pitnou vodu na obecním pozemku. 

Na minulém jednání zastupitelstva jsme schválili záměr na prodej nově odděleného pozemku č. 39/80    

o výměře 32 m², na němž se vrt nachází. O tento pozemek žádá 20 chatařů.  

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje, dle geometrického plánu č. 174-749/2019, prodej pozemku p.č. 39/80 

o výměře 32 m² v k.ú. Petrušov za částku 40 Kč, jsou to: manželé Eliška a Miroslav Červinkovi, 

Brno;  pan Oldřich Žůrek, Hranice; Ing. Miroslav Ulrich, Olomouc; paní Kateřina Ulrichová, 

Praha; Bc. Pavel Hampl, Mohelnice; pan Pavel Hampl, Lukavice; paní Helena Rothová, 

Mohelnice; paní Zdeňka Pospíšilová, Novosedly; manželé Hana a Jiří Pirklovi, Blansko; pan Jan 

Kala, Moravská Třebová; manželé Marie a Jaroslav Buriánkovi, Olomouc; paní Věra Benýšková, 

Olomouc; manželé Milena a Miroslav Valovi, Moravská Třebová; manželé Veronika a Jan 

Dufkovi, Brno; manželé Ludmila a Zdeněk Sedláčkovi, Moravská Třebová a pan Antonín 

Urbánek, Moravská Třebová. 
 

                          Pro 5      Proti       0  Zdrželi se       0 

Usnesení č. 25 bylo schváleno 
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b) záměr na prodej pozemku p.č. 2164/86 o výměře 39 m² v k.ú. Staré Město u Moravské 

Třebové. 
Starostka vysvětlila, že se jedná o úpravu vlastnických vztahů.  

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na prodej pozemku p.č. 2164/86 o výměře 39 m² v k.ú. Staré 

Město u Moravské Třebové dle geometrického plánu č. 752-7/2020.  
 

 

                          Pro 5      Proti    0  Zdrželi se 0 

Usnesení č. 26 bylo schváleno   

 

 

c) záměr na odprodej pozemku p.č. 2218/19 o výměře 18 m² a 4149/2 o výměře 16 m² v k.ú. Staré 

Město u Moravské Třebové. 
Starostka vysvětlila, že se jedná o porovnání vlastnických vztahů. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na odprodej pozemku p.č. 2218/19 o výměře 18 m²                   

a p.č. 4149/2 o výměře 16 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové dle geometrického plánu č. 

755-12/2020.  
 

                          Pro 5      Proti    0  Zdrželi se 0 

Usnesení č. 27 bylo schváleno 

 

 

d) odkup pozemku p.č. 273/11 o výměře 9 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové. 
Starostka vysvětlila, že se jedná o porovnání vlastnických vztahů. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje odkup pozemku p.č. 273/11 o výměře 9 m² v k.ú. Staré Město            

u Moravské Třebové od pana Vlastimila Prudila, Staré Město 304, 569 32  Staré Město, dle 

geometrického plánu č. 755-12/2020, za cenu 90 Kč/m
2
. 

 

                          Pro 5      Proti    0  Zdrželi se 0 

Usnesení č. 28 bylo schváleno 

 

 

e) záměr na pronájem části pozemku p.č. 5/1 o výměře cca 150 m² v k.ú. Petrušov 
Starostka vysvětlila, že jsme obdrželi žádost o pronájem části pozemku v k.ú. Petrušov. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na pronájem části pozemku p.č. 5/1 o výměře cca 150 m² 

v k.ú. Petrušov.  
 

                          Pro 5      Proti   0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 29 bylo schváleno 
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Ad 14) Žádosti: 

 a) Schválení hospodaření příspěvkové organizace a schválení rozdělení hospodářského výsledku  

Starostka sdělila, že jsme obdrželi žádost o schválení účetní závěrky příspěvkové organizace obce           

a schválení rozdělení hospodářského výsledku.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku zřízené příspěvkové organizace – Základní škola   

mateřská škola Staré Město, okres Svitavy - za účetní období roku 2019.  

 

                          Pro  5     Proti   0  Zdrželi se   0 

Usnesení č. 30 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvkové organizaci Základní škola a mateřská škola Staré 

Město, okres Svitavy převedení kladného hospodářského výsledku za rok 2019 do rezervního 

fondu v celé výši, tj. 1 232,50 Kč. 

 

                          Pro  5     Proti   0  Zdrželi se   0 

Usnesení č. 31 bylo schváleno 

 

b) o neinvestiční dotaci ZO ČSOP 50/10 Zelené Vendolí. 

Starostka vysvětlila, že jsme dostali žádost o neinvestiční dotaci na činnost záchranné stanice Zelené 

Vendolí. Paní Kejdová navrhla žádost neschválit, jelikož přišla až po lhůtě pro podávání žádostí 

(31.10.2019) o které byli písemně obeznámeni. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace ZO ČSOP 50/10 Zelené Vendolí. 

 

                          Pro 0      Proti     2    Zdrželi se 3 

Usnesení nebylo schváleno 

 

15) Různé: 

a) Informace z 11.2.2020 o účasti hejtmana Pardubického kraje JUDr. Martina Netolického Ph.D. 

na schůzce k plánované odpočívce u D35. 
Starostka informovala o schůzce z 11.2.2020, které se účastnili JUDr. Martin Netolický – hejtman 

Pardubického kraje, Ing. Umbraun – vedoucí odboru dopravy a silničního hospodářství Pardubického 

kraje, paní Řezníčková – starostka obce Staré Město, pan Šmída – místostarosta obce Staré Město, pan 

Švichký – starosta obce Třebařov a za petiční výbor paní Jana Němcová. 

 

b) Informace o schůzce se zástupci letiště ke zhodnocení leteckých aktivit v roce 2019 
Starostka informovala o schůzce s představiteli letiště, která se uskutečnila 3.3.2020. 

  

c) Zpráva o výsledku hospodaření obce za r. 2019 (22.10.2019 a 18.2.2020) 
Starostka sdělila, že proběhl audit o hospodaření obce, který byl bez chyb a nedostatků. 

 

d) Zrušení divadelního představení DRAK 
Divadelní představení DRAK (sobota 14.3.2020) bylo zrušeno vzhledem k mimořádnému opatření 

kvůli výskytu koronaviru. 
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e) Omezení v silniční dopravě 
Silniční doprava bude od pátku 13.3.2020 v prázdninovém režimu jízdních řádů, dokud neskončí 

koronavirové prázdniny, které začaly od dnešního dne. 

 

f) Kontrola střechy na ZŠ 
Starostka informovala, že střešní žlaby a svody na budově ZŠ jsou již ve špatném stavu. Starostka 

nechala nacenit jejich výměnu a dostala cenovou nabídku za 184 300 Kč (titanzinek) a za 201 000 Kč 

(barvený hliník Prefa). Starostka se přiklání k dražší variantě. Pan Šmída naopak navrhuje titanzinek, 

protože ten má podobné vlastnosti jako měď. Starostka řekla, že zatím necháme udělat běžnou údržbu    

a na celkové opravě bychom se zkusili domluvit až bude hotová nová fasáda. 

 

Ad 16) Diskuze: 
Přihlásil se o slovo pan Mlčoch a zeptal se, jak to vypadá s chodníky a komunikací na Kolberk. Paní 

starostka vysvětlila, že díry v komunikaci se teď po zimě nechají pospravit a projekt na nový chodník 

nechá v letošním roce zpracovat. Pan Mlčoch upozornil, že je třeba se podívat na vodovodní uzávěry na 

hlavním řadu, protože když kolem jejich domu projede auto s vozíkem, tak to hrozně mlátí.  

Nyní se opět pokračuje v projektu na chodníky od ZŠ k Petrušovu a Dětřichovu. S paní ředitelkou ZŠ      

a MŠ Staré Město paní starostka připravuje výběrové řízení na vybavení Venkovní učebny.  

 

Přihlásil se o slovo pan Khýr a zeptal se, kdo řešil, jak se bude dělat voda před domem Mlčochových      

a Adámkových. Tam kde mají Mlčochovi hlavní uzávěr vody a hydrant tak deklíky hrozně cinkají. 

Starostka odpověděla, že projekt na výměnu vodovodního řadu byl zpracován pro Skupinový vodovod   

a neví, proč projekt řešil výměnu vodovodu v tomto místě takovým způsobem. Pan Šmída řekl, že by 

byla možná mírná úprava, jak se bude dělat nová komunikace.  

Pan Mlčoch řekl, že se stalo, že deklíky úplně vyskočily, tak přijeli pracovníci VHOS a zastříkali je, nyní 

to neřeší, pokud by potřeboval vypnout hlavní uzávěr vody, tak by volal na vodárny.  

 

Přihlásila se o slovo paní Burešová a řekla, že by se ráda vrátila k posilovně a jejímu přesunutí na SA. 

Pan Pastýř poslal mail paní Dopitové, ve kterém uvádí, že on s přesunem nesouhlasí, na většinu strojů 

má doklady a jejich přesun nedovolí. Paní Kejdová řekla, že nechápe, že na minulém jednání 

zastupitelstva cvičící byli a řekli, že s přesunem souhlasí a problém s ním nemají. Rozvinula se diskuze  

o možných řešeních.  

 

Ad 17)Závěr 20:20 hod.  
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